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Mgr. Lenka Staňová 

? Akým spôsobom máš v pláne zabezpečiť psychohygienu zamestnancov a žiakov školy?  

Mgr. Rudolf Vallo 

Spoločné kruhy s učiteľmi, v príp. potreby otvorené dvere riaditeľne, v príp. vyčerpania 

možnosť zrelaxovať v novovytvorenej relaxačnej miestnosti. Pre deti zariadiť v chodbových 

priestoroch relaxačné kútiky vybavené tuli vakmi,  pohovkami, spoločenskými hrami,... 

? Zavedenie motivačného systému hodnotenia zamestnancov školy, čo si pod tým máme 

predstaviť?  

Mgr. Rudolf Vallo 

Systém odmeňovania a motivácie zamestnancov bude závisieť od samotnej aktivity 

zamestnancov, pričom táto ,,práca navyše“ bude evidovaná a bude mať výrazný vplyv na príp. 

odmeny.  

? V koncepcii si písal, že ŠKD je slabší článok školy, čo by si s tým podľa teba dalo urobiť? 

Mgr. Rudolf Vallo 

Prebehla vnútorná kontrola, zistená málo atraktívna činnosť v ŠKD. ŠKD nemá slúžiť len na 

odloženie detí, ale treba aj plniť plány ŠKD, aby boli spokojné deti aj rodičia. Môžem pozitívne 

ohodnotiť oddiel Mgr. Tabernausovej, momentálne v ŠKD vypomáha aj sociálny pedagóg, 

taktiež pozitívne hodnotím zodpovednú prípravu. Absentuje tu oddychová zóna pre školský 

klub detí, budeme sa týmto problémom zaoberať. Máme v pláne vybudovať vonkajšiu triedu – 

prístrešok. V rámci environmentálnej výchovy v spolupráci ŠKD by sme chceli zveľaďovať 

okolie školy. 

? Schodisko pred školou – bezpečnosť. 

Mgr. Rudolf Vallo 

Nápravu máme v pláne realizovať v spolupráci s obcou, už je vypracovaný projekt na dotáciu, 

schody sú skutočne v havarijnom stave. 

 



Ing. Rudolf Repiský 

? Strava v šk. jedálni je síce dobrá, moje deti a manželka sa tu stravujú, ale bude potrebné 

zmodernizovať jedálniček aj vybavenie.  

Mgr. Rudolf Vallo 

Tejto otázke sa už intenzívne venujeme, čo sa týka jedálnička aj školskej jedálne.  

? Školník v ZŠ?  

Mgr. Rudolf Vallo 

Výborná myšlienka, určite sa ňou budeme zaoberať, bolo by dobré aspoň pár dní v týždni. 

 

Mgr. Jana Bieliková 

? Z médií poznáme rôzne prípady šikanovania a ohrozovania detí zo strany spolužiakov, akým 

spôsobom chcete vytvoriť bezpečné prostredie pre žiakov tejto školy? 

Mgr. Rudolf Vallo 

Apelovať na rodinu, aby sa s deťmi viac rozprávali, kontrolovali ich. Problémové deti máme 

už vytipované, sú viac sledované, spolupracujú s CDR, s CPPPaP, s inkluzívnym tímom školy. 

Zriadil som schránku dôvery, ktorú pravidelne kontrolujem. V spolupráci s triednymi učiteľmi 

organizujeme ranné kruhy, pomocou nich upevňujeme vzťahy medzi deťmi i učiteľmi, deti 

hovoria o svojich radostiach i starostiach, príp. problémy riešime formou rozhovoru, aj formou 

rôznych aktivít. Deklarujem, že sa budem snažiť o bezpečnosť detí. 

 

Mgr. Eva Valentová 

Matka jedného dieťaťa z našej školy pozitívne hodnotila prístup a riešenie zo strany školy istej 

nepríjemnej situácie, v porovnaní s bývalým vedením. 

Lenka Sitárová 

Tiež mám negatívne skúsenosti s komunikáciou bývalého vedenia. Verím, že to sa zmení. 

 

Ing. Monika Melišová 

? Prečo je široká ponuka krúžkov v slabých stránkach školy? 

Mgr. Rudolf Vallo 

Je to neefektívne. 

? Výchovu o rodine chcete zaviesť už v nižších ročníkoch? 

Mgr. Rudolf Vallo 

Tento predmet mám v pláne zaviesť vo vyšších ročníkoch. 



Mgr. Eva Valentová 

? Je možnosť, aby školský psychológ získal riadny úväzok? Zisťoval si už aj záujem o túto 

pozíciu v našej škole? 

Mgr. Rudolf Vallo 

Áno, našu školu navštevuje viac ako 30 integrovaných detí, je možnosť zamestnať školského 

psychológa z vlastných financií ako i s možnou podporou zriaďovateľa, intenzívne sa touto 

možnosťou zaoberáme, som v kontakte s odborníkmi. 

 

Lenka Sitárová 

? V časti príležitosti je spomenutý rozvoj spolupráce s podnikateľskými subjektmi, čo si pod 

tým môžeme predstaviť? 

Mgr. Rudolf Vallo 

Budem sa usilovať získať mimorozpočtové finančné zdroje pre školu. Komunikujem 

s budúcimi možnými sponzormi školy, ktorí sú ochotní prispieť deťom zo znevýhodneného 

prostredia na aktivity, ktoré si niektorí rodičia nemôžu dovoliť uhradiť, napr. lyžiarsky, 

plavecký výcvik,... 

 

Mgr. Jana Bieliková 

Pán Vallo, istotne sa tu všetci zúčastnení zhodneme na tom, že Vami predložená koncepcia i 

prezentácia bola skutočne na vysokej úrovni z hľadiska erudovanosti, ako aj z hľadiska 

perspektívy jednotlivých cieľov, sú dostatočne jasné a splniteľné.  

Mgr. Rudolf Vallo 

Ďakujem, vážim si Váš názor. 

 

 

Župkov, 27. 04. 2023 
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